
ASFALTTIA JA KATUVALOJA KAAVOITETUILLE ALUILLE / VALTUUSTOALOITE  

 

Kokoomuksen valtuustoryhmän aloite:  

Liminka kehittyy ja uusia asuinalueita perustetaan. Näin on hyvä! On hyvä myös 

tarkastella vanhempien asuinalueiden infraa. Esimerkiksi puuttuko asfaltointeja tai 

katuvaloja. Vanhemmat asuinalueet ovat meille ihan yhtä tärkeitä kuin meidän uudet 

kaava-alueet. Otetaan esimerkiksi Myllykuja joka sijaitsee kaava-alueella, mutta 

asfaltointi tai katuvalot uupuvat. Samalla kun teemme näitä perusinfraan liittyvää 

rakentamista uusilla alueilla voisimme laittaa muutamia puutteita vanhemmilla alueilla 

kuntoon. Myllykuja on odottanut asfaltointia jo useamman vuosikymmenen, eiköhän 

aloiteta siitä! 
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